
Protokół 41/2022 
z posiedzenia Komisji Gospodarki,

które odbyło się 15 grudnia 2022 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie prowadził przewodniczący Komisji Gospodarki Jan Szynalski. Przewodniczący
Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do
protokołu).
(Nieobecni usprawiedliwieni – Łukasz Laszczyński, Piotr Niemiec, Joanna Śliwińska-Łokaj)

Przewodniczący poinformował, że wszyscy członkowie Komisji otrzymali porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Omówienie sprawozdania z realizacji zadań inwestycyjnych wieloletnich (w zakresie

wydatków  majątkowych)  ujętych  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  miasta
Legnicy na lata 2020-2035 zaplanowanych do realizacji w roku 2022 za I półrocze
2022 roku.

4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Omówienie korespondencji.
6. Sprawy różne.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD.3  OMÓWIENIE  SPRAWOZDANIA  Z  REALIZACJI  ZADAŃ
INWESTYCYJNYCH  WIELOLETNICH  (W  ZAKRESIE  WYDATKÓW
MAJĄTKOWYCH)  UJĘTYCH  W  WIELOLETNIEJ  PROGNOZIE  FINANSOWEJ
MIASTA LEGNICY NA LATA 2020-2035  ZAPLANOWANYCH DO REALIZACJI
W ROKU 2022 ZA I  PÓŁROCZE 2022 ROKU  -  pismo Zastępcy Prezydenta  Jadwigi
Zienkiewicz z dnia 1 grudnia 2022 r. Nr RM.RPRA.0012-2.5.2022.IV

Pani Jadwiga Zienkiewicz, Zastępca Prezydenta, omówiła przedstawiony materiał.

Radny  Ignacy  Bochenek  zapytał  o  zadania  zagrożone  w  zakresie  rzeczowym  oraz
finansowym.

Pani  Jadwiga  Zienkiewicz  odpowiedziała,  że  remont  ulic  Sikorskiego  oraz  Pocztowej
zakończony miał być w tym roku, ale będzie musiał wydłużyć się na następny rok.
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Radny  Jan  Szynalski  zapytał  o  remont  ulicy  Poznańskiej/Leszczyńskiej  w  kierunku  do
Rzeszotar.

Pani Jadwiga Zienkiewicz odpowiedziała, że planowana jest przebudowa tej drogi i trzeba tę
inwestycję wpisać do WPF-u. Do ul. Dobrzejowskiej droga zawierać będzie chodnik i ścieżkę
rowerową, na dalszym odcinku ścieżka będzie w pasie drogowym.

Radna Grażyna Pichla zapytała ile zostanie zakupionych autobusów elektrycznych.

Pani Jadwiga Zienkiewicz odpowiedziała, że planowany jest zakup 6 autobusów oraz dwóch
ładowarek. Wynika to z przepisów prawa, które nakazują uzupełnianie  taboru autobusami
elektrycznymi.

Komisja przyjęła Sprawozdanie do akceptującej wiadomości.

AD. 4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

•  Informacja  dot.  wypłaty  odszkodowań  za  brak  możliwości  korzystania
z  nieruchomości  w dotychczasowy sposób,  odszkodowań z  tytułu  obniżenia  wartości
nieruchomości oraz naliczenia opłat z tytułu wzrostu wartości nieruchomości, w związku
z uchwaleniem lub ze zmianą planu zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy
(druk LI/1).

Komisja przyjęła informację do akceptującej wiadomości.

• Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy (druk
1/LI)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy.

• Projekt uchwały w sprawie budżetu miasta Legnicy na rok 2023 (druk 2/LI)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
w sprawie  budżetu miasta Legnicy na rok 2023.

• Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
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nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez
właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  (druk
3/LI)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Zapytał o uwagi do projektu.

Radny Ignacy Bochenek zapytał z jakich przepisów prawnych wynika limit 200 kg odpadów
budowlanych na osobę.

Pani Jadwiga Zienkiewicz odpowiedziała, że wynika to z regulaminu PSZOK. Wcześniej ten
limit wynosił 50 kg.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia
usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

• Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania
czystości i porządku na terenie Gminy Legnica (druk 4/LI)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na
terenie Gminy Legnica.

•  Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej (druk 5/LI)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 1,  Komisja przyjęła projekt w  w sprawie
wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas oznaczony w drodze bezprzetargowej.

•  Projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej (druk 6/LI)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
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Głosami: za – 4, przeciw – 1, wstrzymało się – 0,  Komisja przyjęła projekt w  w sprawie
wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas oznaczony w drodze bezprzetargowej.

•  Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  upoważnienia  Prezydentowi  Miasta  Legnicy
(druk 7/LI),

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  5,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  Komisja  przyjęła  projekt  w  sprawie
udzielenia upoważnienia Prezydentowi Miasta Legnicy.

• Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVIII/398/13 z dnia 28 października 2013
roku  w  sprawie  ustalenia  strefy  płatnego  parkowania  pojazdów  samochodowych
na drogach publicznych w Legnicy oraz ustalenia wysokości stawek opłat za parkowanie
w strefie i sposobu ich pobierania (druk 8/LI).

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Przewodniczący zapytał o uwagi do projektu.

Radny  Ignacy  Bochenek  poprosił  by  zaprogramować  parkometry  by  możliwy  był  postój
minutowy a nie godzinowy.

Rady Arkadiusz Baranowski zapytał czy rozszerzona zostanie strefa płatnego parkowania.

Pani Jadwiga Zienkiewicz odpowiedziała, że zostanie ona poszerzona o ul. Złotego Florena.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami:  za  –  4,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  1,  Komisja  przyjęła  projekt   uchwały
zmieniającej  uchwałę  nr  XXXVIII/398/13  z  dnia  28  października 2013 roku w sprawie
ustalenia strefy płatnego parkowania pojazdów samochodowych na drogach publicznych
w Legnicy oraz ustalenia wysokości stawek opłat za parkowanie w strefie i  sposobu ich
pobierania.

AD. 5 OMÓWIENIE KORESPONDENCJI

Brak korespondencji.

AD. 9 SPRAWY RÓŻNE

Brak spraw różnych.

Porządek obrad został wyczerpany.
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Przewodniczący  Komisji  podziękował  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

Przewodniczący                    
Komisji Gospodarki                     

Jan Szynalski                         
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